Projekt: „Změna hematologických, biochemických a imunologických parametrů u sportovců pod vlivem zátěžových sportovních akcí“
Autorky projektu:  Doc. RNDr. Alena Žákovská, Ph.D..  Přírodovědecká fakulta MU, Brno (běžkyně, ultramaratonkyně, ocelová žena) a Mgr. Daniela Chlíbková, Ph.D.,  Centrum sportovních aktivit VUT, Brno (bikerka, 24hodinovky, etapáky, dlouhé maratony).

V rámci výzkumného projektu týkajícího se sledování změn hematologických, biochemických, imunologických a některých dalších vybraných parametrů u sportovců po extrémní zátěži vytrvalostního charakteru bude letos probíhat na některých běžeckých ultramaratonech a 24hodinovkách MTB výzkumné šetření jejich účastníků. Pokud souhlasíte se zapojením do tohoto projektu, znamená to pro vás následující:

Vyplnění dotazníku a podpis souhlasu se zařazením do projektu, poskytnutí krevního vzorku z prstu a moče. 

Vyšetření je schváleno vědeckou etickou komisí, výsledky šetření budou zaslány. Výsledky studie budou použity pouze pro vědecký výzkum, v případě jejich použití pro publikační účely budou zveřejněny zcela anonymně. Vše bude srozumitelně vysvětleno.

Jaké z toho plynou pro vás výhody?

Dozvíte o svém těle něco navíc, co jste třeba nevěděli a pomůže vám to v dalších sportovních aktivitách(.

Jaké z toho budete mít nepříjemnosti? 

Bezbolestné a bezpečné odebrání krve z prstu a moče před a po výkonu.

Daniela a Alena

"Change of hematological, biochemical and immunological parameters in athletes under the influence of the stress of sporting events"
Authors of the project: Ass. Professor.RNDr. Alena Žákovská, Ph.D..  Faculty of Science, Masaryk University, Brno (runner, ultramarathrunner, wife steel) and Mgr. Daniela Chlíbková, Ph.D.,  Centre for sport Activity,  Technical University, Brno (biker, 24hours race, stage race, long marathons race)

The research project concerning the monitoring of changes in hematological, biochemical, immunological and some other selected parameters of athletes after extreme endurance stress will be held on this ultramarathon MUM race as well as on MTB 24hours as researchers test their participants work of their participants. If you agree to participate in this project means to you the following:
Completing the questionnaire and signing the consent to be included in the project, providing a blood sample from the finger and urine.
Examination of the scientific ethics committee approved, survey results will be sent. The study results will be used only for scientific research, in their use for purposes of publication will be published completely anonymously. Everything will be clearly explained.
What are the benefits for you?
Learn about your body a little extra, you need to know and it helps you in other sports.
Which of the trouble you have?
Painless and safe withdrawal of blood from the finger and urine before and after exercise.
Alena and Daniela
"Ändern von hämatologischen, biochemischen und immunologischen Parametern bei Sportlern unter dem Einfluss von Stress der Sportveranstaltungen "
Autoren des Projekts: Assoc. Prof. Alena Žákovská, Ph.D.. Fakultät für Naturwissenschaften, Masaryk-Universität Brno (läufer, ultramarathonläufer, stahl weiblich) und Mgr. Daniel Chlíbková, Ph.D., sportliche Aktivitäten Center, Technische Universität Brno (bikefahrer, 24 Stunden Rennen, Etappenrennen, langen bikemarathons).

Das Forschungsprojekt über die Überwachung von Veränderungen der hämatologischen, biochemischen, immunologischen und einige andere ausgewählte Parameter der Athleten nach extremen Ausdauer Stress Natur wird sich auf diese MUM Ultramarathon Laufen und MTB 24Stunden Rennen Forschungsarbeit ihrer Teilnehmer statt. Wenn Sie einverstanden sind, um an diesem Projekt teilzunehmen bedeutet für Sie Folgendes:
Das Ausfüllen des Fragebogens und der Unterzeichnung der Einwilligung in das Projekt einbezogen werden, die eine Blutprobe aus der Fingerbeere und Urin.
Die Prüfung der wissenschaftlichen Ethik-Kommission genehmigt Umfrageergebnisse gesendet werden soll. Die Ergebnisse der Studie werden nur für die wissenschaftliche Forschung verwendet werden, in ihrer Verwendung für Zwecke der Veröffentlichung wird völlig anonym veröffentlicht werden. Alles wird übersichtlich erläutert.
Was sind die Vorteile für Sie?
Erfahren Sie mehr über Ihren Körper ein wenig mehr, müssen Sie wissen, helfen Sie auch in anderen Sportarten.
Welche der Mühe, die Sie haben?
Schmerzfreie und sichere Entnahme von Blut aus dem Finger und Urin vor und nach dem Rennen.
Alena und Daniela
